
 

 

1 

PM 2007:208 RV (Dnr 209-4460/2007) 

 

 

Biobesök på Kvartersbion vid Hornstull som julklapp till an-

ställda inom Stockholms stad 
Skrivelse från Stefan Nilsson (mp) 

 

 

Borgarrådsberedningen föreslår kommunstyrelsen besluta följande 

Skrivelsen från Stefan Nilsson (mp) anses besvarad med vad föredragande bor-

garrådet anfört. 

 

 

 

Föredragande borgarrådet Kristina Alvendal anför följande. 

 

Ärendet 

 

Stefan Nilsson (mp) har den 7 november 2007 lämnat in en skrivelse till kommunsty-

relsen. I skrivelsen föreslås att kommunstyrelsen genomför en informationsinsats 

riktad mot stadens förvaltningar om möjligheten att köpa biobiljetter för biobesök på 

Kvartersbion vid Hornstull som julklapp till medarbetarna.  

 

Beredning 

 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret. 

Stadsledningskontoret konstaterar att det inte är en kommunal uppgift att vidare-

sända reklam på det sätt som föreslås i skrivelsen. Skulle staden vidaresända infor-

mation om möjliga köp från ett företag kräver dessutom den kommunala likställig-

hetsprincipen att andra företag som så önskar ges samma möjlighet. Stadslednings-

kontoret finner inte att det i det aktuella fallet finns skäl att frångå dessa grundprinci-

per och föreslår därför att skrivelsen avslås. 

 

Mina synpunkter 

 

Kvartersbion har under en längre tid bidragit till den kulturella atmosfären i området 

kring Hornstull. Staden kan dock inte med beaktande av att det torde strida såväl mot 

kommunallagens likställighetsprincip som mot dess förbud mot gynnande av enskild 

att, som Stefan Nilsson (mp) föreslår, göra reklam för en enskild näringsidkare. 

Kulturnämndens majoritet har uttalat förhoppningar om att verksamheten kan fort-

sätta och har åtagit sig att följa Kvartersbions utveckling för att, i den mån verksam-

heten önskar, förmedla kontaktinformation till eventuella samarbetspartners. Nämn-

den har även meddelat att det kan bli möjligt att se över stödet till biografen och 

eventuellt bevilja ytterligare medel om Kvartersbion under hösten 2007 kan presente-

ra en stabil verksamhetsplan med ett utvecklingsperspektiv.  

Som ärendet har hanterats av kulturnämnden är det heller inte säkert att skribentens 

farhågor om Kvartersbions förestående nedläggning besannas. Mot denna bakgrund 

anser jag att kommunstyrelsen inte bör agera i frågan.  
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Jag föreslår att borgarrådsberedningen föreslår kommunstyrelsen besluta följande 

Skrivelsen från Stefan Nilsson (mp) anses besvarad med vad föredragande bor-

garrådet anfört. 

 

 

Stockholm den 29 november 2007 

 

KRISTINA ALVENDAL 

 

 

Bilaga 

Skrivelse från Stefan Nilsson (mp) om biobesök på Kvartersbion vid Hornstull 

som julklapp till anställda inom Stockholms stad 

 

 

Borgarrådsberedningen tillstyrker föredragande borgarrådets förslag. 

 

Reservation anfördes av borgarrådet Yvonne Ruwaida (mp) enligt följande. 

 
Jag föreslår borgarrådsberedningen föreslå kommunstyrelsen besluta att  

1. bifalla skrivelsen 

 

Särskilt uttalande gjordes av borgarråden Roger Mogert (s) och Ann-Margarethe 

Livh (v) enligt följande. 

 
Vi har begärt stöd till Kvartersbion i kulturnämnden och har även en budget för detta i mot-

sats till majoriteten som genom sitt indragna bidrag kommer att medverka till Kvartersbions 

nedläggning. 

 

Kommunstyrelsen  

 

Reservation anfördes av Stefan Nilsson (mp) med hänvisning till reservationen av 

(mp) i borgarrådsberedningen. 

 

Särskilt uttalande gjordes av Carin Jämtin, Roger Mogert, Tomas Rudin och Malte 

Sigemalm (alla s) och Inger Stark (v) med hänvisning till det särskilda uttalandet av 

(s) och (v) i borgarrådsberedningen. 
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ÄRENDET 

 

Stefan Nilsson (mp) har den 7 november 2007 lämnat in en skrivelse till kommunsty-

relsen. I skrivelsen föreslås att kommunstyrelsen genomför en informationsinsats 

riktad mot stadens förvaltningar om möjligheten att köpa biobiljetter för biobesök på 

Kvartersbion vid Hornstull som julklapp till medarbetarna. Syftet med insatsen är att 

på detta sätt ge stöd till Kvartersbion som, enligt skrivelsen, allvarligt hotas av ned-

läggning. I skrivelsen hävdas att ett biobesök vore en uppskattad, miljövänlig och 

billig julklapp. 

 

BEREDNING 

 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret, där det har beretts av personalstra-

tegiska avdelningen. 

 

Stadsledningskontoret 

 

Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 14 november 2007 har i hu-

vudsak följande lydelse. 

 
Stadens förvaltningar och bolag får löpande olika förslag om insatser, gåvor, rabatterbjudan-

den etc från olika företag. Inför julhelgen är omfattningen av dessa erbjudanden extra stort 

och många olika företag skickar förslag om julgåvor att ge till medarbetarna i staden.  

Det är inte en kommunal uppgift att vidaresända reklam på det sätt som föreslås i skrivel-

sen. Skulle staden vidaresända information om möjliga köp från ett företag kräver dessutom 

den kommunala likställighetsprincipen att andra företag, som så önskar, ges samma möjlig-

het.  Stadsledningskontoret finner inte att det i det nu aktuella fallet finns skäl att frångå 

dessa grundprinciper och föreslår därför att skrivelsen avslås. 

 

 


